
South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center
 

Flu Vaccine
 

To: Resident/Family

It is that time of year when flu season is beginning. The Department of Public

Health (DPH) are encouraging all residents to receive the flu vaccine. It is

anticipated the vaccine will be available soon and will be offered to all residents

free of charge.

Enclosed you will find a most up-to-date CDC flu vaccine information statement in

both English and Chinese. We have had your loved one’s annual flu vaccination

consent in our record. We will set up a date and time for your loved one to receive

the vaccine if you have consented it. If you change your mind, or you have

declined the vaccine in the past and want your loved one to receive it this flu

season, please contact a nurse or unit manager on the unit.

It is very important that you consider having your loved one receiving the flu

vaccine for your family, staff and the resident’s wellbeing. If you have any

questions, please contact me directly.

Thank you.

Michael O’Brien

Director of Nursing
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流感疫苗

致: 院民/家人

这是一年中流感季节开始的时候。公共卫生部和疾病控制中心鼓励所有
院民接种流感疫苗。预计该疫苗将很快面世，并将免费提供给所有院
民。

随函附上您將找到最新的疾病控制中心的流感疫苗英文和中文信息聲明
（中英文）。我们的记录中有您所爱的人的年度流感疫苗接种同意书。
如果您继续希望您的亲人每年在 中華頤養院接种流感疫苗，则无需采取
进一步行动，但如果您改变了主意，请尽快联系您所爱的人所在单位的
单位经理。我们将为您所爱的人设定接种疫苗的日期和时间。

为了您的家人、员工和院民的健康，考虑接种流感疫苗是非常重要。如
果您有任何问题，请直接与我联系。

真挚地,

迈克尔
奥布莱恩

Please support

South Cove Manor

請支持
中華頤養院

Click here for Donation Form

to mail a check
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